
Geachte overheid,

In mijn beleving is het jammer dat de overheid gaat bepalen hoe de wildstand van konijn en haas 
wordt gereguleerd,

Het zijn de mensen in het veld : boer, veldmensen, jager, mollenvangers  etc.  die hier iets meer kaas 
van gegeten hebben.

Het zijn ook deze mensen die zorgen voor een goed biotoop en leefomgeving voor deze dieren.

Het zijn ook deze mensen die met elkaar communiceren over de stand van het wild in het veld.

Wanneer de verantwoordelijkheid hier door wegvalt zal de animo om het veld te beheren ook 
vervagen.


